

AL AIN JUNIORS SCHOOL

LEARNING TRAILS, ACADEMIC YEAR 2022-2023

TERM 3

Grade: 2

Week: 5

Date - 08-05-23 to 12-05-23

Subjects	Lesson Objectives	Materials required
Arabic-Advance	<p>المهارات الكتابية: كتابة جمل إرشادية التعرف على الجمل الإرشادية - إنشاء جمل إرشادية - إجابة تدريبات كتاب النشاط. نشيد علمتي نملة التعرف على المفردات الجديدة- قراءة النصوص القصيرة قراءة صحيحة -حفظ النشيد وسوف يتم إبلاغ الطلبة بموعد التسميع للنشيد - إجابة تدريبات كتاب الطالب الإملاء سيتم يوم الأربعاء الموافق 2023/05/10 على الجمل الآتية: ما رأيك أن تبدأ اليوم بالتدرب على اتباع التعليمات وتنفيذها واحدة واحدة؛ ليكون الدرس الأول مفيداً لك ولغيرك؟ سيتم إرفاق ورق العمل عبر التيمز للطلاب الغائبين الرجاء طباعة الورقة ولصقها والإجابة عنها بالدفتر.</p>	<p>العروض التقديمية – الدفتر والكتاب المدرسي – أوراق العمل – المواقع الإلكترونية.</p>
Arabic-General	<p>لقاء وفراق الاستماع للنص المقرر وفهم المعنى الكلي. قراءة المفردات الجديدة وتوظيفها في جمل صحيحة. التحدث عن علاقته بأسرته وشخصه المفضل . الإجابة على أسئلة الكتاب. الإملاء سيتم يوم الأربعاء الموافق 2023-05-10 على الجمل الآتية: 2023-05-10 Dictation will be on Wednesday أتناول العشاء مع أسرتي. أشتاق لإجازة الصيف. سيتم إرفاق ورقة العمل عبر التيمز للطلاب الغائبين ، الرجاء طباعتها وحلها ولصقها في الدفتر. "will be attached via Teams for the Activity sheet" paste it in your it, and absent students. Please print ".notebook</p>	<p>العروض التقديمية – الدفتر والكتاب المدرسي – أوراق العمل – المواقع الإلكترونية</p>
Islamic Studies – Arabic	<p>*درس (سورة الشمس) قرآن كريم 1. يتلو الآيات تلاوة مجودة. 2. يفسر المفردات الواردة في السورة. 3. يشرح المعنى الإجمالي للسورة الكريمة.</p>	<p>Power point, Work book, Work sheet, Quiz.</p>
Islamic Studies – English	<p>Some Islamic Manners: *Read and explore what to avoid what makes other sad. *Find out the most important Prophetic guidelines contained in the noble hadith.</p>	<p>PowerPoint, Textbook, Notebooks, Activity sheets & videos.</p>
Moral Science	<p>The importance of wellbeing.</p>	<p>Notebooks, coloring material.</p>

AL AIN JUNIORS SCHOOL

English	<ul style="list-style-type: none"> *Define adventure story *Describe the features of an adventure story *Identify prefixes and words that contain prefixes *Determine the meaning of words with prefixes *Spelling Test 5: Eyelashes, ultraviolet, radiation, similar, thirds, divided, thistle, unicorn, tartan, suffix. 	Power point, Notebook, Workbook, Worksheets.
Math	<ul style="list-style-type: none"> *Add and subtract fractions with the same denominator within one whole. *Compare and order unit fraction and fractions with same denominator. 	Students Book 3ABC
Science	Light <ul style="list-style-type: none"> *To understand that light from an object can be reflected by a mirror. *To know about the different parts of the human eye. *I know that light from the sun can be dangerous and that there are ways we can protect our eyes. 	Textbook, Notebook, Assignments, PowerPoint, Live worksheets, Short videos, MS Forms, Quiz, Stationary.
Geography	<ul style="list-style-type: none"> *Explain what it is like to live in a city. *Discover Mull, Scottish Island (living and visiting in Mull) *Discuss the different types of farms in Scotland. 	PPT, Activity sheet, Live worksheet, Quizzes, Coloring materials, Glue and learning videos.
Computer Science	Topic: WordPad. <ol style="list-style-type: none"> 1. Introduction to word pad. 2. Working with WordPad. 3. Save your work with WordPad. 4. Opening a saved file with WordPad. 5. Exiting the WordPad. Practical: - Students will demonstrate the use of bullets, numbering, page color, page boarder, shapes, inserting pictures using MS-Word software.	Text Book, Note book PPT.
UAE Studies – Arabic	<p style="text-align: center;"> رو ال حاض ي ضاملا ني ب يت ارام ال انكس مالا: س ال در ال مسكن الاماراتي رت طوي: ث ان يا ال م فاه يم ال جديدة ي عل ت عرف ل ا ت طوي ر ال مسكن الاماراتي ي ت عرف ال مدرس حل ان شطة ال ك تاب </p>	<p style="text-align: center;"> عمل وراقاً . يمي دقت رضع بالالكت . ص فية شطآن يس رالمد </p>
UAE Studies – English		Textbook, Online resources.
MEP	Changing Feelings At the end of the lesson: <ul style="list-style-type: none"> *Students will explore feelings. *Students will become confident identifying feelings and exploring how they feel in different situations 	MEP book, PPT, Coloring materials.



AL AIN JUNIORS SCHOOL

Spelling Set	Eyelashes, ultraviolet, radiation, similar, thirds, divided, thistle, unicorn, tartan, suffix.	Weekly – End of the week task
--------------	--	-------------------------------

Class Teachers: Ms. Rhea – Grade 2A, Ms. Preetha – Grade 2B, Ms. Reshma - Grade 2C, Ms. Shaira - Grade 2D, Ms. Mehwish - Grade 2E (Year Leader) and Ms. Karen - 2F.

A Quote:

“Learning is a treasure that will follow its owner everywhere”